
PROTOKOL Nr XJ2015 

Obrad X Sesji Rady Gminy Kotuit 

odbytej w dniu 22 czerwca 2015r 


Sesja odbyla siy w sali audiowizualnej Publicznego Gimnazjum w Kotuniu. 
Obrady rozpoczyly siy 0 godz. ]300, a zakonczyly siy 0 godz. 1434. 

Ustawowa liczba radnych - 15 
W sesj i uczestniczylo - 15 radnych tj. 100% ustawowego skladu rady llista 
obecnosci w zahjczeniu do protokoru/ . 

Porzadek obrad: 
I . 	Otwarcie Obrad X Sesji Rady Gminy. 
2. 	 Uwagi do porz'ldku obrad. 
3. 	 Sprawozdanie W6jta z dzialalnosci miydzy sesjami. 
4. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego za 2014 rok Gminnej Biblioteki Publicznej w Kotuniu. 
5. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Gminy Kotun wraz ze sprawozdaniem z wykonania budzetu za 
2014rok. 

6. Podjycie uchwaly w sprawie udzielenia W6jtowi Gminy absolutorium z 
tytulu wykonania budzetu za 2014 rok. 

7. 	 Podjycie uchwaly uchylaj'lcej uchwaly w sprawie przyznania dotacji na 
dofinansowanie zakupu samochodu strazackiego dla OSP w Kotuniu. 

8. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zmian w budzecie gminy na 2015 rok. 
9. 	 Podjycie uchwal w sprawie przyznania honorowego tytulu "Zasruzony dla 

Gminy Kotun". 
10. Informacje PrzewodnicZ<)cej Rady. 
II . Dyskusja i sprawy rMne. 
12. Przyjycie protokolu z poprzedniej sesji. 
13 . Uroczyste wryczenie tytu16w "Zasluzony dla Gminy Kotun". 
16. Zamkniycie Obrad X Sesji Rady Gminy. 

Ad pkt. 1 
Przewodnicz'lca Rady Teresa Brusniak otworzyla X Sesjy Rady Gminy Kotun. 
Stwierdzila quorum. Wyjasnila, ze dzisiejsza sesja rna charakter uroczysty, 
poniewaz zbiega siy z rocznic'l 25-lecia samorz'ldnosci. St'ld tez na dzisiejszej 
sesji znacznie wiycej gosci zaproszonych niz zazwyczaj. W pierwszej kolejnosci 



przywitala Pani~ Wicemarszalek Wojew6dztwa Mazowieckiego laniny Ewy 

Orzelowsk~, Zastypce Komendanta Miejskiego PSP w Siedlcach Pana 

Waldemara Rostka , Komendanta Komisariatu Policji w Mokobodach Pana 

Artura Mlotowskiego, Proboszcza Parafii w Kotuniu Ksiydza Marka 

Antonowicza, Proboszcza Parafii w Zeliszewie Podkoscielnym Ksiydza 

Slawomira Suleja, bylych W6jt6w Gminy Kotun Pan6w lana Kucia i Slawomira 

Adamiaka, radnych wszystkich kadencji, obecnego W6jta Grzegorza G6rala, 

Skarbnika Gminy Barbary lonsk~, Sekretarza Gminy Slawomira Smoiaka, oraz 

przybylych na dzisiejsz~ sesjy sohys6w i mieszkanc6w Gminy Kotun. 

Poinformowala, otrzymala dzisiaj bardzo smutn~ wiadomosc 0 smierci 

wieloletniej Sekretarz Urzydu Gminy a p6iniej Sekretarz Gminy Pani ladwigi 

Wadas. lednak zd~zyla ona przekazac swoje pozdrowienia dla wszystkich 

uczestnicz~cych w tej sesji. Pismo to zostanie odczytane w punkcie 1 0 porz~dku 


obrad. Wyrazaj~c szacunek dla zmarlej oraz wszystkich radnych, kt6rzy juz nie 

zyj~ poprosila wszystkich 0 powstanie i uczczenie ich pamiyci minut~ ciszy. 


Ad pkt. 2 

Wniosk6w nie zgloszono. 


Ad pkt. 3 

W6jt Grzegorz G6ral przywital wszystkich zebranych na dzisiejszej sesji. 

Przypomnial istoty samorz~du gminnego oraz historiy powstania nowego 

samorz~du Gminy Kotun. Powiadomil, ze w miesi~cu kwietniu Rada Gminy 

przyjyla zasady przyznawania tyturu honorowego "Zasluzony dla Gminy 

Kotun". Korzystaj~c z przypadaj~cej w tym roku rocznicy powstania 

samorz~dnosci W6jt wystosowal do Kapituly Tyturu wnioski 0 przyznanie tego 

tyturu radnym, kt6rzy pelnili swoj~ funkcjy co najmniej 3 kadencje. 

Wplyn~l takZe wniosek radnego 0 przyznanie tego tytulu dlugoletniemu 

W6jtowi tej Gminy Panu lanowi Kuciowi. Wszystkie wnioski zostaly 

pozytywnie zaopiniowane i na dzisiejszej sesji przedstawione s~ odpowiednie 

projekty uchwal. Podziykowal w szczeg6lnosci W6jtowi lanowi Kuciowi, kt6ry 

pelnil swoj~ funkcjy az 5 kadencji i radnym pierwszych kadencji za ich wysilek 

w tworzeniu samorz~dnosci w czasach, w kt6rych nieraz brakowalo jasnych 

wytycznych, co do sposobu postypowania w prowadzeniu spraw 

samorz~dowych. Byli oni prekursorami rodz~cej siy samorz~dnosci na terenie 

tej Gminy. 


Uwag ani pytan nie wniesiono. 



Ad pkt. 4 

Przewodnicz<lca Rady Teresa Brusniak poprosila Przewodnicz<lcego Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy 0 przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly. 

- Przewodnicz<lcy Komisji Rewizyjnej Michal Adamczyk stwierdzil, ze Komisja 
Rewizyjna na swoim posiedzeniu w dniu 22 maja 2015 roku pozytywnie 
zaopiniowala roczne sprawozdanie finansowe za 2014r zlozone przez Gminn<l 
Biblioteky Publiczn<l w Kotuniu, jako gminn<l jednostky kultury. 

Wnioskujemy 0 przyjycie przedstawionego projektu uchwaly. 

Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz<lca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr X.57 .2015 w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014 rok Gminnej Biblioteki 
Publicznej w Kotuniu. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie lza-15! w glosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 5 

Przewodnicz<lca Rady ponownie przekazala glos Przewodnicz<lcemu Komisji 
Rewizyjnej. 

- Przewodnicz<lcy Komisji Rewizyjnej Rady Michal Adamczyk stwierdzil, ze 
Komisja Rewizyjna na swoim posiedzeniu w dniu 22 maja 2015 roku 
pozytywnie zaopiniowala roczne sprawozdanie finansowe Gminy Kotun wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budzetu za 2014r zlozone przez W6jta Gminy 
Kotun. Sprawozdanie z wykonanie budzetu Gminy za 20 14r posiada pozytywna 
opiniy Skladu Orzekaj<lcego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 
wyrazon<l w Uchwale Nr Si.14 7 .2015 z dnia 16 kwietnia 2015r. 

Wnioskujemy 0 przyjycie przedstawionego projektu uchwaly. 



Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady Teresa Brusniak odczytala projekt Uchwaly 

Nr X.S8.20 15 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Gminy Kotun wraz ze sprawozdaniem z wykonania budzetu za 2014 rok. 


Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-lS/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 6 


Przewodniczqca Rady przekazala glos Przewodniczqcemu Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy. 


- Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej rady Gminy Michal Adamczyk 

poinformowal radnych 0 tym, ze Komisja Rewizyjna na swoim posiedzeniu w 

dniu 22 maja 2015 roku sporzqdzila wniosek w sprawie udzielenia absolutorium 

W6jtowi Gminy za rok 2014 z wykonania budzetu gminy. Wniosek ten zostal 

potwierdzony jednoglosnie w glosowaniu jawnym. Wniosek przekazano 

Przewodniczqcej Rady Gminy Kotun oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej 

w Warszawie. Uchwalq Nr Si.237.201S Skladu Orzekajqcego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie z dnia 3 czerwca 20 ISr pozytywnie zaopiniowala 

wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kotun w sprawie udzielenia 

absolutorium W6jtowi Gminy za rok 2014 z wykonania budzetu. 

Poprosil 0 przyjycie przedstawionego projektu uchwaly. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr X.S9.20 15 w sprawie 

udzielenia W6jtowi Gminy absolutorium z tytulu wykonania budzetu za 2014 

rok. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-lS/ w glosowaniu jawnym. 


W6jt Gminy Grzegorz G6ral podziykowal za udzielone absolutorium. 

Stwierdzit, ze jest to dla niego bardzo wazne absolutorium, bo to jego pierwsze 

absolutorium. 


Ad pkt. 7 




W6jt Gminy Grzegorz G6ral wyjasni1, ze Regionalna Izba Obrachunkowa 

wskaza1a, ze najnowsze wytyczne dla sprawdzaj1)cych uchwa1y zak1adaj1), aby 

nie podejmowac dodatkowych uchwa1, jesli cel zosta1 szczeg61owo opisany 

w budzecie gminy. Przygotowalismy wczdniejsz1) uchwa1y pos1uguj1)c siy 

dotychczasow1) praktyk1) w tym zakresie, jednak RIO poprosi1o nas 0 wycofanie 

tej uchwa1y z obiegu prawnego. Jdli chodzi 0 dofinansowanie zakupu 

samochodu dla OSP w Kotuniu, to nic w tym zakresie siy nie zmienia, 

w budzecie znajduj1) siy odpowiednie zapisy dotycz1)ce dofinansowania zakupu. 

Poprosi1 0 przyjycie projektu uchwa1y. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 


Przewodnicz1)ca Rady odczyta1a projekt Uchwa1y Nr X.60.20 IS uchylaj1)cej 

uchwa1y w sprawie przyznania dotacji na dofinansowanie zakupu samochodu 

strazackiego dla OSP w Kotuniu. 

Uchwa1a zosta1a podjyta jednog1osnie /za-IS/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 8 

W6jt wyjasni1, ze budzet gminy jest materi1) dynamiczn1) i z dnia na dzien 

pojawiaj1) siy potrzeby jego modyfikacji. W projekcie uchwa1y powiykszono 

dochody 0 kwoty S3.673 zl zgodnie z otrzymanymi dotacjami celowymi oraz 

zwiykszono plan wydatk6w biez1)cych 0 kwoty 140673 zlote. W wydatkach 

uwzglydniono kwoty 7 200 zl na zakup samochodu dla KP w Mokobodach. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 


Przewodnicz1)ca Rady odczyta1a projekt Uchwa1y Nr X.61.20 IS w sprawie 

zmian w budzecie gminy na 20 IS rok. 

Uchwa1a zosta1a podjyta jednog1osnie /za-IS/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 9 

Przewodnicz1)ca Rady poinfOlIDowa1a, ze w tym punkcie jeden z projekt6w 

uchwa1y dotyczy jej osoby zatem przekazuje prowadzenie tego punktu porz1)dku 

obrad Wiceprzewodnicz1)cemu Rady Arturowi Skwierczynskiemu. 


Wiceprzewodnicz1)cy Rady stwierdzi1, ze takjak W6jt wczdniej wskaza1, 

wszystkie projekty uchwa1 przedstawiane radnym w tym punkcie zosta1y 

pozytywnie rozpatrzone przez Kapitu1y tytu1u honorowego "Zas1uzony dla 

Gminy Kotun". 




Uwag ani pytan nie zgloszono. 

I. Wiceprzewodnicz<tcy Rady Artur Skwierczynski odczytal projekt Uchwaly 

Nr X.62.20 IS w sprawie przyznania honorowego tytulu "Zasluzony dla Gminy 

Kotun". 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-1S/ w glosowaniu jawnym. 


2. Wiceprzewodnicz<tcy Rady Artur Skwierczynski odczytal projekt Uchwaly 

Nr X.63 .20 IS w sprawie przyznania honorowego tytulu "Zasluzony dla Gminy 

Kotun". 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-1S/ w glosowaniu jawnym. 


3. Wiceprzewodnicz<tcy Rady odczytal projekt Uchwaly Nr X.64.20 15 

w sprawie przyznania honorowego tytulu "Zasluzony dla Gminy Kotun". 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-15/ w glosowaniu jawnym. 


4. Wiceprzewodnicz<tcy Rady Artur Skwierczynski odczytal projekt Uchwaly 

Nr X.6S .20 IS w sprawie przyznania honorowego tytulu "Zasluzony dla Gminy 

Kotun". 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-15/ w glosowaniu jawnym. 


W tym momencie przybyl na sesje kolejny gose zaproszony - Posel na Sejm 
RP Krzysztof Wawrzyniec Borkowski. 

5. Wiceprzewodnicz'!cy Rady odczytal projekt Uchwaly Nr X.66.20 15 
w sprawie przyznania honorowego tytulu "Zasluzony dla Gminy Kotun". 
Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-IS/ w glosowaniu jawnym. 

6. Wiceprzewodnicz,!cy Rady odczytal projekt Uchwaly Nr X.67.201S 
w sprawie przyznania honorowego tytulu "Zasluzony dla Gminy Kotun". 
Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-1S/ w glosowaniu jawnym. 

7. Wiceprzewodnicz,!cy Rady odczytal projekt Uchwaly Nr X.68.201S 
w sprawie przyznania honorowego tytulu "Zasluzony dla Gminy Kotun". 
Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-1S/ w glosowaniu jawnym. 



8. Wiceprzewodniczi:)cy Rady odczytal projekt Uchwaly Nr X.69.2015 

w sprawie przyznania honorowego tytulu "Zasluzony dla Gminy Kotun". 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie lza-15/ w glosowaniu jawnym. 


9. Wiceprzewodniczi:)cy Rady odczytal projekt Uchwaly Nr X.70.2015 

w sprawie przyznania honorowego tytulu "Zasluzony dla Gminy Kotun". 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie lza-15/ w glosowaniu jawnym. 


10. Wiceprzewodniczqcy Rady odczytal projekt Uchwaly Nr X.71.2015 

w sprawie przyznania honorowego tytulu "Zasluzony dla Gminy Kotun" . 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie lza-15/ w glosowaniu jawnym. 


II. Wiceprzewodniczijcy Rady odczytal projekt Uchwaly Nr X. 72.2015 

w sprawie przyznania honorowego tytulu "Zasruzony dla Gminy Kotun". 

Uchwala zostala podjyta wiykszosciij glosow lza-14, wstrzymal siy-I / 

w glosowaniu jawnym. 


12. Wiceprzewodniczijcy Rady Artur Skwierczynski odczytal projekt Uchwaly 

Nr X.73.2015 w sprawie przyznania honorowego tytulu "Zasluzony dla Gminy 

Kotun". 

Uchwala zostala podjyta wiykszosciij glosow lza-14, wstrzymal siy-l / 

w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 10 

Przewodniczijca Rady Teresa Brusniak odczytala pismo Pani Jadwigi Wadas 

skierowane do wszystkich uczestnikow obecnej sesji. 

Wiceprzewodniczijcy Rady Artur Skwierczynski odczytal pismo skierowane do 

samorzijdowcow z okazji 25-lecia powstania samorzijdnosci, ktore przekazal na 

ryce Przewodniczijcej Rady Marszalek Senatu Pan Bogdan Borusewicz. 


Ad pkt 11. 

W tej cZysci obrad Przewodniczijca Rady oddala glos zaproszonym na dzisiejszi:) 

sesjy gosciom. 




- Posel na Sejm RP Pan KrzysztofBorkowski podziykowal za zaproszenie 
jego osoby na t<j uroczystose. Wskazal na zmiany jakie zaszly w 
samorZ<jdach przez te ostatnie 25 lat. Miejscowosci rozwinyly siy, 
wypiyknialy . Wladze gminy bardzo cZysto korzystaly z mozliwosci 
dofinansowywania inwestycji, staraly siy 0 jej jak najlepszy rozw6j. 
Zyczyl wszystkim wladzom Gminy dalszej pomyslnosci w swoich 
dzialaniach. Zeby nie zabraklo aktywnosci w dalszym rozwoju Gminy. 
Podziykowal takZe wszystkim mieszkancom gminy za ich wklad w to, 
aby ich miej scowosci wygl<jdaly coraz piykniej. Bo zaden W6jt ani rada 
nie zrobila by niczego, jesli nie mieliby pomocy od swoich mieszkanc6w. 

- Wicemarszalek Wojew6dztwa Mazowieckiego Pani Janina Ewa 
Orzelowska wskazala, na to, ze miniony okres dla samorZ<jd6w jest 
okresem sukces6w. Reforma systemowa wprowadzona 25 lat temu 
sprawdzila siy. Jest to sukces tworz<jcych przepisy jak r6wniez sukces 
wszystkich, kt6rzy na samym dole pracowali na rzecz swoich 
samorz<jd6w, wszystkich sohys6w, radnych i w6jt6w. 
Zaw6d samorz<jdowca, to sruzba ajego poslaniem powinno bye motto : 
"czlowiek jest tyle wart, ile moze dae z siebie drugiemu czlowiekowi". 
Dzisiejsi nagrodzeni tytulem honorowym s<j tego przykladem. W czasie 
tych wszystkich lat osi<jgniyto bardzo wiele czego przykladem moze bye 
chociazby budynek, w kt6rym obecnie siy znajdujemy. Zyczyla takZe 
dalszych sukces6w w sprawowaniu wladzy obecnym radnym i W6jtowi. 
Pogratulowala wszystkim nagrodzonym. 

- Mieszkaniec Gminy Pan Wlodzimierz Witczuk zabral glos na temat 
historii i umilowania swojej malej ojczyzny, jak<j jest gmina. Przypomnial 
znaczenie patriotyzmu lokalnego. Wspomnial, ze wszystkie pobliskie 
duze miej scowosci majfj. opracowan<j za duze pieni<jdze swoj<j historiy. Do 
takich miej scowosci nalez<j miydzy innymi Siedlce, Kaluszyn czy tez 
Minsk Mazowiecki. On jako mieszkaniec tej Gminy i pasjonat historii 
postanowil w pewnym momencie swojego zycia napisae takZe historiy 
okolic, w kt6rych siy urodzil i obecnie mieszka. Byly to lata zmudnej 
pracy w archiwach, ale powstala ksi<jzka i zostala wydana. Mozna j<j 
dzisiaj nabye. Nikt do tej pory nie pokusil siy 0 spisanie historii naszych 
miejscowosci . Co prawda na terenie jest jeszcze jeden czlowiek, kt6ry 
takZe pasjonuje siy histori<j - Pan Zbigniew Todorski , ale nie we 
wszystkich sprawach zgadza siy z nim. Szanuje go jako poszukiwacza 
historii, ale w wielu przedstawionych przez niego kwestiach siy nie 
zgadza. W opracowanej przez niego ksi<jzce jest przedstawiona historia 
Gminy Sk6rzec, Gminy Kotun oraz cZysci Gmin Mokobody i Grybk6w. 



- Proboszcz Paratii w Kotuniu Ksi~dz Marek Antonowicz podziykowat za 
zaproszenie i zyczyt wtadzom Gminy wszelkiej pomyslnosci w 
podejmowaniu decyzji. 

- Proboszcz Paratii Zeliszew Ksi~dz Stawomir Sulej takZe podziykowat za 
zaproszenie. Wspomniat, ze na terenie Gminy Kotun istnieje kilka paratii, 
jednak nie styszat 0 tym, aby ktorakolwiek z nich narzekata na wtadze 
gminy. Zyczyt dalszych sukcesow w sprawowaniu wtadzy. 

- Byty Wojt Gminy Kotun Jan Kuc przypomniat, ze w pierwszych latach 
dziatania samorz~dow by to bardzo wiele spraw, przyttaczaj~ca wrycz 
masa spraw, ktore trzeba by to uregulowac i to bardzo szybko. Bez 
wzorcow, bez wytyczonych sciezek postypowania. Wspomniat, ze w tych 
Jatach razem z Przewodnicz~cym Rady I i II kadencji Edwardem 
Strzalinskim nieraz wrycz "po omacku" kreslili prawo gminne. Nie by to 
jeszcze przepisow wykonawczych a trzeba bylo szybko podejmowac 
decyzje opieraj~c siy tylko i wyt~cznie na okrojonych i bardzo sk~pych 
zapisach ustawowych. Trudne to byty czasy zarowno dla wtadz jak i dla 
urzydnikow. Niektorzy z nich pracuj~ w urzydzie do dnia dzisiejszego. 
Wystarczy wspomniec Pani~ Barbary Jonsk~, bylego Sekretarza Wiestawa 
Miszczaka, Tadeusza Krupy, Halinky Michatowsk~ czy Ewy Rogusk~. 
Na koniec chciatbym zyczyc obecnemu Wojtowi jak i radzie doczekania 
obchodow 50-lecia sal110rz~du. 

- Wojt Grzegorz Goral podziykowal za wyst~pienie i stwierdzit, ze moze 
najpierw poczekajmy do obchodow 30-lecia sal11orz~dow a p6Zniej 
dopiero bydziemy czekac na nastypne rocznice. 

- Byty radny Rady Gminy Kotun Pan Jakub Zdunek stwierdzit, ze wsrod 
obecnych zebranych jest najstarszym bytym radnym. Byt radnym 
pierwszej kadencji. Przypomniat jak wybierano Wojta Jana Kucia. 
Radni najpierw rozpoczynali pracy w radzie spotecznie. Stwierdzit, ze nie 
wie, czy ten samorz~d obecnie dziata dobrze, bo styszat, ze ma dtugi. 
Przypomniat,jak wygl~daty wtedy drogi i ile wysitku wtozono, aby ich 
reperowac. Drug~ spraw~ jest to, ze ten samorz~d zamierza likwidowac 
szkoty. Wiel11, ze zamierza siy likwidowac szkoty 
w Koszewnicy. Jest to szkota budowana przez wszystkich mieszkancow 
tej okolicy wtasnymi rykami. Kiedys tylko wrogowie zamykali szkoty 
a teraz stySZy, ze obecni radni przez podniesienie ryki chc~ je likwidowac. 
Jesli nie macie pieniydzy na ich prowadzenie to trzeba lepiej 
gospodarowac. Przeprosit, za swoj emocjonalny charakter wypowiedzi, 
ale jako byty radny czuje siy zobowi~zany do podniesienia tej sprawy. 



Ad pkt. 12 

Protok61 w poprzedniej sesj i zostal przyjl(ty jednoglosnie lza-15/ w glosowaniu 

Jawnym. 


Ad pkt. 13 

W tej cZl(sci sesji wrl(czono wszystkim wyr6znionym dyplomy i statuetki 

"Zasluzonego dla Gminy Kotun". 


Nastl(pnie Wicemarszalek Wojewodztwa Mazowieckiego wrl(czyla 

uhonorowanym specjalne podziykowania od Marszalka Wojew6dztwa 

Mazowieckiego Pan a Adama Struzika. 


W imieniu wyroznionych podziykowal Pan Wieslaw Klimek. Stwierdzil, ze 

25 lat, to szmat czasu, w ktorym wyroslo jedno pokolenie mlodych obywateli. 

To wskazuje na to, ze jest juz czas na zmiany. Takie zmiany w naszej gminie juz 

nast1jpily. Czas jest na to, aby mlodzi i wyksztakeni ludzie przejmowali nasze 

obowi1jzki. Przypomnial, ze w ubieglych latach wszyscy starali siy jak najlepiej 

sluzyc mieszkancom i pracowac dla gminy, co mozna liczyc w kilometrach drog 

i innych inwestycji. ZloZyI Zyczenia podejmowania przez wlodarzy tej Gminy 

tylko slusznych decyzji. 


Ad pkt. 14 

Wobec wyczerpania porz1jdku obrad Przewodnicz1jca Rady Teresa Brusniak 

podzil(kowala wszystkim za przybycie i udzial w posiedzeniu. 

Nastl(pnie zamknl(la Obrady X Sesji Rady Gminy w Kotuniu. 
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